

5D4N

河内 / 下龙湾 / 宁平

HANOI / HALONG / NINH BINH

Tour Code: VHD-9









Halong Bay Day Cruise 环游下龙湾

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





SCHEDULE

DI ARRIVE 🛪 HANOI

(MOB/-)

 Hanoi Grand Mega World (Include One Way Gandola Boat ride, dinner own expenses)

D2

HANOI 🖨 HALONG BAY

B/L/I

- ☑ Ho Chi Minh Mausoleum & Residence (Closed on every Mon & Fri, Whole Month of Oct-Nov)
- ☑ Ba Dinh Square
- ☑ One Pillar Pagoda
- ☑ 36 Ancient Street
 - + Hoan Kiem Lake
- ☑ Rock King Coffee Koi Cafe (Include Drip Coffee+ Banh Mi)
- ☑ Halong Bay Night Market

D3

HALONG BAY (Around 8 Hours) HANOI (B/L/D)

- ☑ Halong Bay Day Cruise with Buffet Lunch
- **☑** Tiptop Island
- **☑** Luon Cave

*(Not Include Bamboo Boat or kayaking)

☑ Live Music On Sundeck

*Note: Only Plain Water & Tea Free Flow, Alcoholic beverages are not part of the package, everyone include 1 (coffee/mineral water/soft drink)

A HALONG BAY DAY CRUISE

LUNA HALONG CRUISE / AMBASSADOR DAY CRUISE OR SIMILAR

D4

HANOI 🖨 NINH BINH

(B/L/D)

- ☑ Trang An Grottoes (Include Boat Ride)
- **☑** Bich Dong Temple
- ☑ Sen Buffet Dinner

D5

HANOI **₹ DEPARTURE**

(B/MOB)

☑ Temple of Literature

TOURIST ATTRACTIONS:

HANOI

- Hanoi Grand Mega World The multi-purpose center combines modern entertainment, cultural experiences and commercial activities, providing visitors with a unique place to travel and relax. As one of the important tourist landmarks of Hanoi, the capital of Vietnam, it is not only a shopping mall, but also a complex of multicultural and creative design.
- ◆ 36 Ancient Street Located in the old city in the center of Hanoi, in the past, each street basically sold only the same industry variety of goods, The whole neighborhood is thriving and primitive, fashionable and antique, with many specialty craft shops and some local artists' studios.
- ◆ Ho Hoan Kiem It is a natural lake located in Hanoi city center, is a famous landmark and tourist attraction in Hanoi and an important place for daily leisure.

HALONG BAY

◆ Halong Bay - it was awarded by UNESCO as a natural heritage in Day Cruise with Buffet Lunch trip in Halong Bay to view multi-shaped rocks and visit the dramatic caves.

NINH BINH

- ◆ Trang An Grottoes The scenic nature reserve, with its river cave landscape and stunning scenery, offers boating excursions and attracts many tourists to visit.
- ◆ **Bich Dong Temple** The original name of Bich Dong Pagoda was "Bach Ngoc Thach Son Dong," which means "a beautiful and pure stone pagoda in the deep mountains." In 1774, Lord Trinh Sam visited the site and renamed it to its current name. Bich Dong Pagoda is a very popular cave pagoda located in Ninh Binh Province.







√ 4 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

French style High Tea Hanoi Sen Buffet Halong Bay Day Cruise Buffet Vietnamese Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

✓ Hanoi - Bao Son Hanoi Hotel or Similar
 ✓ Halong Bay - Dragon Legend Halong Hotel

x 3 Nights x 1 Night

Optional Tours: 1.Hanoi 36 Ancient Street Trishaw/Buggy Car: RM 50/PAX (inclusive tipping)
2.Vietnamese Hot Stone Message 90 Minute RM 130/PAX (inclusive tipping)





精简行程

第一天 抵达 র 河内

(机上用餐/-)

☑ 河内大世界(含Gandola单程船游,晚餐自理)

第二天 河内 🖨 下龙湾

(早/午/晚)

- 胡志明主席寝陵及故居 (寝陵将在每个周一和周五,十月至十一月全月闭馆)
- ☑ 巴亭广场
- ☑ 一柱庙
- ☑ 36 古街 + 还剑湖
- ☑ 下龙湾鲤鱼咖啡厅(含一杯滴滴咖啡+法式面包)
- ☑ 下龙湾夜市

第三天

下龙湾 (游船约8小时) 🖨 河内

(早/午/晚)

- ☑ 环游下龙湾午餐自助邮轮
- ☑ 惊讶洞
- ☑ 天堂岛
- ☑ 卢昂洞 * (不包含竹筏船或划皮艇)
- ☑ 甲板音乐会

备注:只有白开水和茶任喝,酒精饮品需另外付费, 每人含1杯(咖啡/矿泉水/汽水)

▲ 环游下龙湾

月神号全日豪华邮轮 / 国宾大使号日游船或同级

第四天

河内 🖨 宁平

(早/午/晚)

- ☑ 长安生态保护区(含小舟)
- ☑ 碧洞寺
- ☑ 莲花自助餐

第五天

河内 🛪 回程

(早/机上用餐)

☑ 文庙

观光景点:

河内

- ◆ 河内大世界 结合了现代化娱乐、文化体验与商业活动的多功能中心 ,给游客提供了一个独特的旅游和休闲场所。作为越南首都河内的重 要旅游地标之一,它不仅仅是一个购物中心,更是一个融合多元文化 与创意设计的综合体。
- ◆ 36古街 座落在河内市中心的老城区,以前,每条街基本只卖同一行业品种的商品,所以叫做"行街"。整个街区繁荣又原始,时尚又古旧,有很多特色的工艺品店,也有一些当地艺术家的工作室。三十六行街卖的各种工艺品、纪念品品种很齐全。
- ◆ **还剑湖** 是越南河内市中心的一个天然淡水湖,位于以其命名的还剑郡、为河内著名地标兼旅游景点、市民日常休闲娱乐的重要场所。

下龙湾

◆ 下龙湾 - 乘船环游素有"海上桂林"之称的下龙湾,此湾内有三千多个形状奇异的石灰岩小岛,并於1994年被联合国教育科学及文化组织(UNESCO)列入世界遗产。环游下龙湾午餐自助邮轮 (游船约8小时)

中亚

- ◆ **长安生态保护区** 风光明媚的自然保护区,坐拥河穴景观与绝美景緻,并提供划船游览行程,吸引不少游客造访。
- ◆ **碧洞寺** 碧洞寺原名"白玉石山洞",意为深山中一座美丽纯净的石塔。 1774年,郑山勋爵曾到访此地,并将其更名为今天的名称。 碧洞寺是宁平省一座非常受欢迎的石窟寺。





✓4早餐/3午餐/3晚餐

风味餐:

法式下午茶 河内莲花自助餐 下龙湾午餐自助邮轮 越式风味餐



酒店住宿(4晚)

✔ 河内 - 宝松国际酒店或同级

x 3晚

✓ 下龙湾 - 腾龙传奇酒店或同级 x1晚

推荐自费项目:1.河内36古街三轮车/电瓶车:RM 50/PAX(含小费) 2.越式热石头古法按摩 90 分钟:RM 130/PAX(含小费)

General Information

· 河内 HANOI ·



货币 Currency	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card	* Major credit	心,以延长你的信用卡额度 cards such as Visa and Master stly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	1000 VND = MYR 0.18 1000 越南盾= 马市 0.18 *Subject to currency of the day* *以当天元率为准*	拨号代码 Dial Code	Vietnam 越南	: +84 : +84
电压 Voltage	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket		两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 两个圆脚插头 / 2 round pin
时差 Time Different	Vietnam (Hanoi) - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南(河内)标准时差慢马来西亚时间 1小时	行李托运 Luggage Allowance	piece of cabin k handbag on-bo not exceed 56c weigh more tha	-件不超过7公斤的手提行李上机,
气候 Weather	□ Summer 夏季 1月 – 12月 Jan to Dec 18℃ - 35℃			*Subject to weather of the day**以当 天天气报告为准 *
飞机型号 Aircraft Type	A320			
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费:	喽:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:		
	GD Partner:			

